
Hilsen fra Arve
En fin start på sesongen!
Kirkevo!-lagene har hatt en fin åpning på sesongen

Så er vi endelig kommet i gang med sesongen og alle lagene har 
vært gjennom noen kamper. Og så langt har det vært mye positivt. 
Vi trenere har tenkt å komme med noen kommentarer her i 
trener-hjørnet med ujevne mellomrom. Hva det kommer til å handle 
om er uvisst men det meste kommer naturlig nok til å dreie seg om 
trening og kamper. 

Jeg har jo først og fremst ansvar for G-92 og G-94. Det er jo 
egentlig Joakim som er trener, men han har hatt lange studieopphold 
i Australia og uten bil blir det for vanskelig for han å komme på 
treningene våre. Så da får vi gjøre det beste ut av situasjonen mens 

vi venter på at han skal dukke opp igjen. Da han dro sa han at han 
var tilbake midt i november. Vi har ikke hørt fra han på lenge, 
men for ca 2 uker siden fikk vi endelig livstegn fra han. Han 
regnet med å komme til Norge første uken i desember og til 
Bergen kom han ca. 15.januar, hvis alt gikk etter planen. Det var 
en nedtur for oss alle men vi får bite tennene sammen og prøve 
å holde ut så lenge.
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Litt om 94-laget
Gjengen hadde en 
litt vanskelig start i 
høst. Mange av 
spillerne var med på 
fotball og håndball 
og det var vanskelig 
å finne treningstid 
som passet. Til slutt 
måtte vi bare starte 
opp og da ble det en 
treningstid som 
kolliderte litt med 
fotballen. Vi sluttet 
et kvarter før tiden 
for at de skulle nå 
fotballtreningen. 
Jeg syntes de skulle 
trent full tid på 
basket og 
heller 
kommet litt 
for seint til 
fotballen.

(Forts. 
neste 
side)



LITT OM 94-LAGET (FFORTS. FRA FORRRIGE SIDE) 
Fotball trener de jo flere ganger i uken. Men som ellers er det de største som bestemmer og 
fotballen er fortsatt litt større enn baskeren. En takk til de foreldrene som stilte opp i 
transporttjenesten mellom skolen og Stavollen. Det var dere som gjorde at dette funket på et 
vis.

Når det gjelder kampene så fortsetter guttene der de slapp i fjor. De kan ikke huske når de tapte sist. 
Starten i år ble enkel. Vi skulle møte Hop i første kampen men de dukket aldri opp og vi delte oss i to 
lag og spilte treningskamp. Kirkevoll vant (og tapte). 5.november hadde vi arrangement i Bjarghallen 
og 94-guttene møtte Gimle Skjold. De er vanligvis blant de bedre lagene vi møter men vi vant 
komfortabelt 30-18. Var det vi som var blitt bedre fra i fjor?
Så var det pause frem til 20.november. Da møtte vi Askøy i Landåshallen. Dette var kanskje 
vår beste kamp så langt denne sesongen. Gode takter både i forsvar og angrep og vi fikk se 
igjen noe av det vi har trent på. Vi dro jevnt ifra fra start og vant tilslutt så klart som 44-20. 

Siste kampen så langt var sist helg  Kampen mot Ytrebygda i 
Sandslihallen ble aldri spennende. Vi ledet stort etter 

første periode men deretter gjorde vi lite av det vi har 
trent på og som vi har vist i andre kamper at vi kan. De 

tre siste periodene ble derfor jevne. Men ledelsen var 
heldigvis så betryggende at vi aldri stod i fare for å 

ødelegge den fine statistikken vår. Det vi imidlertid må 
lære av denne kampen er at uansett hvor gode vi 

”egentlig” er så hjelper det ikke uten at vi er villige til å 
gjøre jobben og yte det vi kan. Gjør vi ikke det kan vi tape 

for hvem som helst. Presterer vi derimot opp mot vårt beste 
kan statistikken vår bare bli finere og finere. 
Førstkommende lørdag kl.10.00 i Bøneshallen avslutter vi første periode av sesongen. 
Ut fra kampene som Bønes og Kirkevoll har spilt så langt i høst har vi store muligheter til å 
vinne den kampen og. Det blir bare opp til oss sjøl. Vi er flinke nok. Vi må bare prestere det 
der og da.

Kampene i neste periode er ikke satt opp ennå. Da blir det sikkert muligheter å møte nye lag. 
Vi får bare stå på og trene så godt vi kan slik at vi er forberedt når den tid kommer. Det kan jo 
også være gøy og være i så god form som mulig når Joakim kommer hjem igjen slik at vi kan 
vise at vi faktisk har gjort noe mens han har vært borte.

Til slutt: Julecup i basket. 94-laget har ikke vært med tidligere. Av erfaring vet vi at mange er 
bortreist og det er vanskelig å samle et lag. Vi hadde ikke tenkt å melde på i år heller. Men 
fristen er torsdag 1.desember så vi rekker å diskutere det litt på neste trening. Diskuter gjerne 
hjemme på forhånd hvilke program dere har i jule- og nyttårshelgen slik at guttene vet litt 
mer når de kommer på trening.

Arve
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